



HONG KONG H.E.A.R.T. CLUB LIMITED
Health Education And Rehabilitation Training
香港心康會有限公司

The Hong Kong College of Cardiology, in conjunction with the activities of the Arrhythmia Awareness Week supported by the International Cardiac Pacing and Electrophysiology Society (ICPES) is going to organize a Health Talk as followed:

為促進會員及普羅大眾對“心律不正”之認識，本會將全力參與心律健康大行動。並呼籲大家出席期間由香港心臟專科學院主辦，並由國際心臟起搏與電生理學會支持的醫學講座。

2008-6-29

Sudden Cardiac Death

心臟猝死

Presentation By :	
Part 1	Part 2
Dr. Lai Wai Keung, Steve Specialist in Cardiology, Associate Consultant. Department of Medicine, and Geriatrics, Tuen Mun Hospital.	Dr. Yui-Chi So Specialist in Cardiology Department of Medicine., Tseung Kwan O Hospital

主講嘉賓：	
首部	次部
黎偉強醫生 心臟科專科醫生 副顧問醫生 屯門醫院內科及老人科	蘇睿智醫生 心臟科專科醫生 內科部 將軍澳醫院

Date: 29th June 2008 (Sunday)

日期: 2008年6月29日(星期日)

Time: 9:00 a.m. ~ 12:00 noon

時間: 上午9:00 ~ 12:00

Venue: Leighton Hill Community Hall
133 Wongnaichung Rd.,
Happy Valley

地點: 銅鑼灣禮頓山社區會堂
香港跑馬地黃泥涌道133號

Program 節目

9:00 a.m. ~ 11:00 a.m. Presentation

主講

11:00 a.m. ~ 12:00 noon Q&A

答問

Free of charge 免費

Reservation 訂座

Members: Please contact Francis Chow at 28906161 or 91896694 or email to hkheartclub@gmail.com.

會員: 請致電周孝明先生(2890 6161/ 9189 6694) 或電郵至 hkheartclub@gmail.com 留座。

General Public : Please write to Hong Kong College of Cardiology,
Room 1116, 11th floor, Bank of America Tower, 12 Harcourt Road, C., Hong Kong
with stamped return address envelope.

公眾人士: 請付回郵地址及預繳郵費信封寄
香港心臟專科學院 香港中環夏慤道12號美國銀行中心11樓1116室。

